



**MAJLIS PERBANDARAN LANGKAWI BANDARAYA PELANCONGAN**

**KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA**

1. Tawaran adalah dipelawa kepada pembekal-pembekal yang berdaftar dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA bertaraf BUMIPUTERA** dan masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini dalam bidang bekalan / perkhidmatan seperti berikut :

<b>TAJUK SEBUTHARGA</b>	<b>KOD BIDANG</b>	<b>TARIKH SEBUTHARGA</b>
<p>SEBUT HARGA MEMBEKAL DAN MENGHANTAR PELBAGAI TONER PENCETAK TAHUN 2018 UNTUK MAJLIS PERBANDARAN LANGKAWI BANDARAYA PELANCONGAN</p> <p align="center"><b><u>NO. SEBUTHARGA</u></b></p> <p align="center"><b>MPLBP/SBT/04/2018</b></p>	<p align="center"><b>PEMBEKAL YANG BERDAFTAR DENGAN KEMENTERIAN KEWANGAN DI BAWAH BIDANG BEKALAN 020601 (ALAT TULIS KOMPUTER)</b></p>	<p><b>BOLEH DIDAPATI PADA: 08 FEB. 2018 12.00 TENGAHARI</b></p> <p><b>TUTUP: 14 FEB. 2018 SEBELUM ATAU PADA JAM 12.00 TENGAHARI</b></p>

2. Dokumen tawaran sebut harga boleh didapatkan di Kaunter Hasil, Jabatan Perbendaharaan, Majlis Perbandaran Langkawi Bandaraya Pelancongan mulai **08 FEBRUARI 2018** hingga **13 FEBRUARI 2018** pada waktu pejabat secara percuma.

3. Dokumen Sebut Harga yang telah diisi dengan lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri yang dicatitkan dengan nombor sebut harga serta tajuk sebut harga di **bahagian atas sebelah kiri sampul surat** dan hendaklah dimasukkan ke dalam peti sebut harga pada masa dan tempat yang ditetapkan dalam Notis Sebut Harga.

4. Jika Dokumen Sebut Harga tidak diserahkan dengan tangan, Penyebut Harga hendaklah menghantar dokumen tersebut dengan pos supaya tiba pada atau sebelum masa dan di tempat yang ditetapkan di alamat : **URUSETIA SEBUT HARGA, JABATAN KHIDMAT PENGURUSAN, MAJLIS PERBANDARAN LANGKAWI BANDARAYA PELANCONGAN, PERSIARAN PUTRA, 07000 LANGKAWI, KEDAH. NO TEL: 04-9666590**

5. Sebut harga ini akan ditutup pada **14 FEB 2018**, **jam 12.00 tengah hari**. Sebut harga yang diserahkan selepas masa yang ditetapkan, berbangkit dari sebarang sebab, tidak akan dipertimbangkan. Majlis Perbandaran Langkawi Bandaraya Pelancongan tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau sebarang tawaran.

Sekian, terima kasih.

**“BERKHIDMAT UNTUK NEGARA”**  
**“MUAFAKAT KEDAH”**

Saya yang menurut perintah,



(ABDUL BARI BIN ABDULLAH, AMK.,BCK.)

Yang Dipertua  
Majlis Perbandaran langkawi  
Bandaraya Pelancongan  
Kedah Darul Aman